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Høringssvar:  

Forslag til forskrift om krav til bruk av elektronisk betalingsenhet i 

motorvogner 

 
Innledning 

 

Norvegfinans har ved flere anledninger vært en pådriver for innføring av obligatorisk elektronisk 

betalingsenhet på generell basis.  

Nedenfor kommenterer vi kortfattet som svar på høringsbrevet. Vi benytter også anledningen til å løfte 

viktigheten av et generelt krav til bruk av obligatorisk brikke i alle kjøretøyer i et eget punkt nederst i vårt 

høringssvar. 

 

Norvegfinans sine standpunkt til føringene i høringsbrev av 13. juni 2014 

 

Norske Vegfinansieringsselskapers Forening stiller seg gjennomgående positiv til de foreslåtte 

endringene. Vi ønsker at de nye forskriftene skal iverksettes så snart som mulig. 

 

Imidlertid ser vi ikke at en løsning, slik den er beskrevet, automatisk vil medføre at vi vil få inn flere 

bompenger. Det bør vurderes å se på alternative former for betaling som sikrer at betalingene blir 

gjennomført, for eksempel via et kredittkort, 

 

Et generelt krav til bruk av elektronisk betalingsenhet i alle kjøretøyer 

 

En innføring av obligatorisk brikke for store kjøretøy er et viktig og godt tiltak. Ved å innføre et generelt 

krav vil de positive effektene bli betydelig større enn om man begrenser seg til store kjøretøy. Vi ser at 

bompengeselskapene hvert eneste år taper store beløp på manglende betalinger ved passeringer av lette 

kjøretøy. En obligatorsik brikke vil redusere dette tapet til et minimum.  

 

Videre har bransjen betydelige kostnader på manuell behandling av passeringer som foretas av lette 

kjøretøy uten elektronisk betalingsenhet. Også her vil disse kostnadene bli redusert til et minimum ved 

bruk av en obligatorisk brikke.  

 

 

Med vennlig hilsen 

 

 

Milian Myraunet       Morten Kvam 
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